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PROTOKOL nr 10
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczeristwa Publicznego i Ochrony Srodowiska

ktore odbylo sie w dniu 27 maja 2011 roku

o godzinie 1000 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Radoslaw Dec (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu).

Porzadek obrad:
Otwarcie posiedzenia.
Przedstawienie porzadku obrad.
Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
Spotkanie z Komendantem Strazy Miejskiej w Zabkach oraz Komendantem Strazy
Miejskiej w Zielonce.
Spotkanie z Naczelnikiem Wydzialu Ochrony Srodowiska, Gospodarki Wodnej
i Rolnictwa p. Andrzejem Kalinowskim. Realizacja zadan zleconych przez kornisje
oraz wyjasnienia p. Naczelnika dotyczace skargi p. Izabeli Bohun - Lysoniek.
I etap konkursu "Marki w Zieleni".
Sprawy rozne.
Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przvjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Przewodniczacy Komisji wyrazil zaniepokojenie poniewaz, nie do wszystkich czlonkow
komisji dotarla informacja 0 posiedzeniu komisji.

Radny Marek Szczepanowski zasugerowal, ze bye moze radni maja zapelnione skrzynki e
mailowe i nowe wiadomosci w zwiazku z tym nie docieraja, Radny Marek Szczepanowski
powiedzial, ze jego zdaniem radni powinni bye powiadamiani sms 0 posiedzeniach.

Pkt 4. Spotkanie z Komendantem StraZy Miejskiej w Zabkach oraz Komendantem
StraZy Miejskiej w Zielonce.

Na posiedzenie zostali zaproszeni; Komendant Strazy miejskiej w Zabkach Pan Zbigniew
Forysiak oraz Komendant Strazy Miejskiej w Zielonce Pan Jacek Forysiak.

Przewodniczacy Komisji przywital przybylych gosci i udzielil im glosu,

Pan Komendant Zbigniew Forysiak poinformowal, iz Straz Miejska zar6wno w Zabkach jak i
w Zielonce zostala powolana Uchwala Rady Miasta w 2008 roku.
Pan Zbigniew Forysiak poinformowal, iz glownym celem i zadaniem funkcjonowania tego
typu jednostki na terenie gminy jest utrzymanie porzadku i czystosci,

Pan Komendant Jacek Forysiak podkreslal, ze kazdego dnia do Strazy wplywa kilkanascie
wniosk6w i sygnalow od mieszkancow 0 stwierdzonych nieprawidlowosciach badz
wykroczeniach. Wszystkie naplywajace sygnaly sa weryfikowane. Po potwierdzeniu
zdarzenia Straz Miejska podejmuje odpowiednie dzialania lub w przypadku, gdy dana sprawa
nie lezy w kompetencji Strazy, przekazywana jest do innych instytucji zgodnie
z wlasciwoscia,
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Panowie Komendanci poinfonnowali, ze w budzecie na ten rok Zabki mialy przeznaczone na
wydatki zwiazane z funkcjonowaniem Strazy Miejskiej 900 tys zl przy 11 osobach
zatrudnionych natomiast Zielonka 750 tys zl przy 8 osobach zatrudnionych. W weekendy
Straz Miejska nie pracuje z wyjatkami,

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli, m.in.; radna Maria Przybysz - Piwko, radny Jacek
Orych, Przewodniczacy komisji Radoslaw Dec, radny Marek Szczepanowski, Bunnistrz
Janusz Werczynski.

Bunnistrz Janusz Werczynski zwrocil sie z pytaniem jak uklada Sl~ wspolpraca Strazy
Miejskiej z Policja,

Pan Komendant Zbigniew Forysiak z Zabek poinformowal, iz podpisane zostalo
porozumienie 0 wspolpracy rniedzy Bunnistrzem Zabek, Komendantem Strazy Miejskiej a
Komendantem Komisariatu Policji i w tej chwili ta wspolpraca uklada sie dobrze, podkreslal
Komendant.

C Pan Komendant poinformowal, ze podejmowane byly rowniez wsp6lnie z Policja nocne
patrole, prowadzone byly wsp6lne dzialania zabezpieczajace miejscowe uroczystosci
i imprezy.

Panowie Komendanci pytani byli rowniez z jakimi problemami borykaja sie straznicy.

Pan Komendant Jacek Forysiak z Zielonki poinformowal, ze glownie Set to sprawy zwiazane
m.in. z wyrzucaniem smieci, czyli miejsca tzw. nielegalnych wysypisk, nieporzadki na
posesjach sasiadow, biegajace bezpanskie psy, spozywanie alkoholu, rozprowadzanie czy
zazywanie narkotyk6w, miejsca gdzie dochodzi do rozboj6w, napad6w, kradziezy pojazd6w.

Pkt 5. Spotkanie z Naczelnikiem Wydzialo Ochrony Srodowiska, Gospodarki Wodnej
i Rolnictwa p. Andrzejem Kalinowskim. Realizacja zadan zleconych przez komisje oraz
wyjasnienia p. Naczelnika dotyczace skargi p. Izabeli Bohon - Lysoniem.

c
Radna Maria Przybysz - Piwko zglosila wniosek 0 zwrot niniejszej skargi ponownie do
komisji Rewizyjnej, poniewaz nie lezy w kompetencjach komisji Zdrowia, Opieki
Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska rozpatrywanie tych
dokument6w a takze wydawanie opinii w tej sprawie.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wniosku radnej Marii Przybysz 
Piwko.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 4
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 2
(w glosowaniu bralo udzial 6 radnych, 2 radnych nieobecnych w chwili glosowania).

Wniosek zostal przyjety.

Pan Naczelnik przedstawil Sprawozdanie z badan pomiaru halasu przy drogach krajowych
w roku 2010 wykonanym na zlecenie Generalnej Dyrekcji Dr6g Krajowych i Autostrad
stanowi zalacznik nr 2.
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Pan Naczelnik Andrzej Kalinowski przedstawil wyniki pomiaru aktualnego stanu jakosci
powietrza dla rejonu powiatu wolominskiego przygotowany przez Mazowiecki Wojew6dzki
Inspektorat Ochrony Srodowiska z dnia 4 maja 2011 roku, stanowi zalacznik nr 3.

Nastepnie Naczelnik przedstawil dokumentacje zwiazana z ewentualnym zagrozeniem dla
srodowiska odpad6w produkcyjnych zakladu FOMAR BORG AUTOMOTIVE SA
w Markach przy ul. Ok6lnej , stanowi zalacznik nr 4.

Pkt 7. I etap konkursu "Mariti w Zieleni".

Pan Naczelnik Andrzej Kalinowski Przedstawil historie konkursu, kt6ry trwa od prawie 10
lat, poinformowal, rowniez, ze w celu wylonienia zwyciezcy powolywana jest komisja
konkursowa w sklad kt6rej wchodza czlonkowie Rady Miasta. Konkurs posiada sw6j
regulamin.

C Regulamin X edycji konkursu "Marki w Zieleni" zalacznik nr 5.

Radny Jacek Orych zaproponowal Panu Naczelnikowi Andrzejowi Kalinowskiemu
wyznaczenie z posrod pracownik6w wydzialu osoby, kt6ra podejmie sie roli koordynatora
organizacyjnego w zwiazku z konkursem "Marki w Zieleni".

Pkt 8. Sprawy rozne.

Przewodniczacy Komisji odczytal pismo Pani Agnieszki Gierej zamieszkalej w Markach przy
ul. Legionowej w sprawie zwrotu koszt6w wywozu azbestu z nieruchomosci zalacznik nr 6.

Pkt 9. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1230 Przewodniczacy Radoslaw Dec zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

G Protokolowala
Anna Broma
Aleksandra Pawluk
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